
Zbor združenega dela
je opravil sejo

Predsednik zbora združenega dela Janez
Oven je ponovno sklical sejo za 1. decem-
ber. Zbor je bil sklepčen in je sejo nadalje-
va). Po sprejemu predlogov prostorskoure-
ditvenih načrtov in zazidalnega načrta za
industrijsko cono Rudnik so poslanci največ
razprave namenili poročilu o gospodarskih
rezultatih v občini. Ob tem so med drugim
izrazili zaskrbljenost nad izjemno >isoko ne-
zaposlenostjo 18,2 odstotka, nad praktično
zamrlimi investidjskimi vlaganji, sprejli pa
so tudi pobudo o ustanovitvi podjetniške
zbomice in najbrž ne bi bilo nesmotrno, da
bi tozadevno nadgradili oziroma »usposobi-
li« sedanjo obrtno zbornico. Več vprašanj so
imeli tudi ob poročilu izvršnega sveta, nana-
šala pa so se predvsem na stanovanjsko pro-
blematiko v občini in na popolnoma neizko-
riščeno parkirišče pri Dolgem mostu.

Veliko zelo resnih opozoril pa so namenili
zelo slabi prometni varnosti šolarjev, ki jih

bo novi odlok v šolskem okolišu zajel z ob-
močja Zelenega loga. Ti otroci bodo sedaj
obiskovali šolo Livada. Sklenili so, da naj
občinski svet za preventivo v cestnem pro-
metu takoj pripravi ustrezno prometno reši-
tev za varno pot otrok v šolo.

Po sprejemu vrste predlogov občinske ko-
misije za volitve in imenovanja, pa je Janez
Oven pod točko pobude in predlogi poslan-.
cev predlagal, da poslanci opravijo mnenj-
sko anketo. Le-ta se je nanašala na že posre-
dovane predloge odnosno pobudo nekaterih
poslancev tega zbora s prejšnje seje. Po kraj-
ši razpravi so se poslanci odločili, da izpolni--
jo odgovore na vprašanja o njihovi morebit--
ni udeležbi na skupni seji za izvolitev pred-
sednika izvršnega sveta. Od skupno 16 nav-
zočih poslacev se je ZA izreklo 9, za vpraša-
nje o izjasnitvi za pobudo o preoblikovanju
sedanje skupščine v enodomno pa se je ZA
izjailo 8 poslancev. ;s , vi{


